
 

 

 

 

 

Fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sandra Eliasson 

 

När kommunen köpte Hembygdsvägen 5 ( Lundgrens) var tanken att det skulle vara ett center för lss 
verksamheten samt att bygga ett 20 tal kontorsplatser. 

Så mina frågor är: 

Kommer ni att iordningställa dessa lokaler? 

Om ni skall detta, när kommer lokalerna vara klara? 

 

 

Lars-Erik Olsson (S) 


